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Protokół Nr LVIII.2022 

z obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

z dnia 22 lutego 2022 roku 

 

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2022 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 19:15 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Obecni: 

1. Michał Czekajło 

2. Radosław Dolata 

3. Sebastian Dukaczewski 

4. Adam Kołwzan 

5. Łukasz Kołwzan 

6. Karolina Kozicka 

7. Dariusz Krysa 

8. Damian Matela-Libera 

9. Andrzej Miron 

10. Dariusz Paluszkiewicz 

11. Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

12. Sylwia Słomińska 

13. Mariusz Suchecki 

14. Elżbieta Turostowska 

15. Tomasz Walczak 

 

Ad. 1  

Otwarcie obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia LVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Mariusz Suchecki. Powitał Burmistrza Drezdenka Karolinę Piotrowską, 

Zastępcę Burmistrza Mateusza Grzymałowskiego, Skarbnika Gminy Aleksandrę 

Lachowicz, pracowników Urzędu Miejskiego, kierowników jednostek, mieszkańców 

gminy Drezdenko oraz radnych (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1, lista 

obecności gości załącznik nr 1a do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki przedstawił porządek obrad sesji RM: 

1. Otwarcie obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Informacja dotycząca bezpieczeństwa publicznego w gminie. 

4. Informacja o stanie bezrobocia w mieście i gminie Drezdenko. 
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5. Informacja z wykonania uchwały w sprawie sprzedaży lokali stanowiących 

własność Gminy Drezdenko oraz uchwały w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami za 2021 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Drezdenka. 

7. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

8. Projekt uchwały w sprawie ustalenia diet radnych Rady Miejskiej w Drezdenku - 

druk nr 367/22. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy 

lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe - druk 

nr 368/22. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Drezdenko, warunków  

i trybu jej składania - druk nr 369/22. 

11. Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych - druk nr 370/22. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników - druk nr 371/22. 

13. Projekt uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego pod nazwą 

Świetlica Opiekuńcza- druk nr 372/22. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Drezdenku - druk nr 373/22. 

15. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Drezdenko - druk nr 374/22. 

16. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Drezdenko - druk nr 375/22. 

17. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/198/2020 Rady Miejskiej  

w Drezdenku - druk nr 376/22. 

18. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Drezdenko, 

którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu - druk nr 377/22. 

19. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2022 rok - druk nr 378/22. 

20. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2022 - 2027 - druk nr 379/22. 

21. Projekt uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej w 

Drezdenku - druk nr 380/22. 

22. Rozpatrzenie wniosku o rozłożenie na raty zaległości za najem lokalu 

mieszkalnego  

i umorzenie odsetek. 
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23. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

24. Sprawy różne. 

25. Zamknięcie obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że na sali obecnych jest 

13 radnych, więc wszystkie podjęte uchwały będą prawomocne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej na prośbę osób zainteresowanych poprosił  

o przełożenie punktu 21 - projekt uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej 

Rady Miejskiej w Drezdenku na punkt wcześniejszy, czyli byłby punktem  

8 dzisiejszych obrad.  

Radni nie wnieśli uwag. 
Głosowano w sprawie zmiany porządku obrad zaproponowanej przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Drezdenku - pkt 21 jako pkt 8. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Mariusz Suchecki, 

Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska w Drezdenku w obecności 13 radnych jednogłośnie przyjęła 

zaproponowaną zmianę do porządku obrad. 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. Wnioski do porządku. 

3. Informacja dotycząca bezpieczeństwa publicznego w gminie. 

4. Informacja o stanie bezrobocia w mieście i gminie Drezdenko. 

5. Informacja z wykonania uchwały w sprawie sprzedaży lokali stanowiących 

własność Gminy Drezdenko oraz uchwały w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami za 2021 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Drezdenka. 

7. Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej  

w Drezdenku - druk nr 380/22. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia diet radnych Rady Miejskiej w Drezdenku - 

druk nr 367/22. 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się 

domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe - druk nr 368/22. 
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11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Drezdenko, warunków  

i trybu jej składania - druk nr 369/22. 

12. Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych - druk nr 370/22. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników - druk nr 371/22. 

14. Projekt uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego pod nazwą 

Świetlica Opiekuńcza- druk nr 372/22. 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Drezdenku - druk nr 373/22. 

16. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Drezdenko - druk nr 374/22. 

17. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Drezdenko - druk nr 375/22. 

18. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/198/2020 Rady Miejskiej  

w Drezdenku - druk nr 376/22. 

19. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Drezdenko, 

którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu - druk nr 377/22. 

20. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2022 rok - druk nr 378/22. 

21. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2022 - 2027 - druk nr 379/22. 

22. Rozpatrzenie wniosku o rozłożenie na raty zaległości za najem lokalu 

mieszkalnego i umorzenie odsetek. 

23. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

24. Sprawy różne. 

25. Zamknięcie obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku. 

 

Ad. 3 

Informacja dotycząca bezpieczeństwa publicznego w gminie 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał przedstawiciela Komisariatu Policji  

w Drezdenku oraz poinformował, że radni otrzymali obszerny materiał (materiał 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Ad. 4 

Informacja o stanie bezrobocia w mieście i gminie Drezdenko 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że radni otrzymali 

informację o stanie bezrobocia w mieście i gminie Drezdenko (materiał stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag.  

 

Ad. 5 

Informacja z wykonania uchwały w sprawie sprzedaży lokali stanowiących 

własność Gminy Drezdenko oraz uchwały w sprawie zasad gospodarowania 

nieruchomościami za 2021 rok 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki poinformował, że radni otrzymali 

informację z wykonania uchwały w sprawie sprzedaży lokali stanowiących własność 

Gminy Drezdenko oraz uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami 

za 2021 rok (informacja załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Drezdenka 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska przedstawiła informacje dotyczące ostatnich dni, 

kiedy warunki pogodowe, wichury spowodowały bardzo wiele trudności dla 

mieszkańców gminy. Dodała, że najważniejsza i najlepsza informacja jest taka, że 

nikt nie ucierpiał, w całym powiecie strzelecko-drezdeneckim nie było żadnej ofiary 

śmiertelnej wichur z terenu gminy Drezdenko, nie było większych uszkodzeń mienia. 

Burmistrz K. Piotrowska zwróciła uwagę, że bardzo duże uszkodzenia są na 

cmentarzu w Drezdenku, dlatego był on wyłączony z użytkowania dla 

bezpieczeństwa, gdyż służby które usuwają skutki kataklizmu nie mogą używać 

podnośnika koszowego w momencie kiedy jest wiatr. Poinformowała mieszkańców, 

że każdy poszkodowany w wyniku tego typu zdarzeń może ubiegać się o pomoc 

finansową w postaci zasiłków celowych do 6.000,00 zł, natomiast jeśli zgłoszenie 

będzie na uszkodzenie mienia, czyli budynki mieszkalne, lokale mieszkalne, czy 

budynki gospodarcze wówczas można ubiegać się o wyższe kwoty. Burmistrz 

wyjaśniła, że trzeba zgłosić to do Ośrodka Pomocy Społecznej, wówczas komisja 

oceni zakres strat i będzie mogła przystąpić do wypłaty, do udzielenia pomocy dla 

osób, które w wyniku tych zdarzeń, klęski żywiołowej poniosły jakieś szkody. 

Podziękowała strażakom wszystkich jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych  

z gminy Drezdenko, pracownikom energetyki, a także służbom komunalnym – 

PGKiM oraz CIS, bo to był dla nich bardzo pracowity czas. Burmistrz zauważyła, że 

były to ciężkie dni dla strażaków, pracowników energetyki a także właśnie służb 

komunalnych, które pracowały cały dzień i noc - usuwano powalone drzewa, 

naprawiano przerwane linie energetyczne, ale były to prace pozwalające na 

nieprzerwane dostawy wody, czy odprowadzania nieczystości, a więc dostarczono 

agregaty do miejscowości, które mają swoje ujęcia, tak aby można było dostawy 

wody utrzymać dla mieszkańców mimo braku prądu, pracownicy CIS-u usuwali 
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przystanki autobusowe, które zostały uszkodzone w wyniku wichury, tablice 

informacyjne, kosze, te rzeczy które wichura powaliła i nie mogły zostać  

w przestrzeni publicznej, by nie powodować zagrożenia życia. Powiedziała, że w tej 

sytuacji nie pomagał kompletny braku łączności a chyba najtragiczniejsze było parę 

godzin, kiedy nie działał telefon alarmowy 112. Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska 

wyraziła nadzieję, że z tego powodu nie doszło do żadnych tragicznych w skutkach 

sytuacji, ale pokazało pewne słabe punkty systemu i trzeba będzie wraz z służbami 

starosty i wojewody wyciągać wnioski, aby być przygotowanym na tego typu 

sytuacje. Zwróciła uwagę, że pomoc była o tyle potrzebna, że w kilku 

miejscowościach prądu nie było bardzo długo - rano jeszcze nie było prądu  

w większej części Grotowa, w Przeborowie, w Modropolu, a wczoraj o 20:00 wrócił 

do Karwina i Lubiatowa, więc 4 doby bez prądu i z tej przyczyny np. w Grotowie od 

poniedziałku odwołane były zajęcia w szkole, gdyż brak prądu to także brak wody  

z własnego ujęcia. Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska wyraziła nadzieję, że prąd 

wróci już za moment i będzie można wrócić do normalnego funkcjonowania. 

Wracając do sprawozdania z działalności poinformowała, że 17 lutego obchodzony 

był jubileusz 25-lecia Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej i z tej 

okazji odbyło się forum gospodarcze w Filharmonii Gorzowskiej, które było okazją do 

wymiany zdań pomiędzy rządem, samorządem a także między samorządowcami.  

K. Piotrowska przypomniała, że Gmina Drezdenko współpracuje z Kostrzyńsko-

Słubicka Specjalną Strefę Ekonomiczną stąd udział w tym forum. Poinformowała, że 

Gmina Drezdenko aplikowała o środki na drogi do Funduszu Dróg Samorządowych, 

z którego otrzymano informację, że jeden z projektów, dotyczący przebudowy ul. 

Słonecznej został zaakceptowany i w związku z tym Gmina otrzymała 319.000,00 zł, 

co stanowi 50% planowanych kosztów przebudowy tego fragmentu (fragment od ul. 

Poznańskiej do ul. Piłsudskiego). Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zwróciła 

uwagę, że styczeń był miesiącem w którym Gmina przyznała stypendia sportowe. 

Wyjaśniła, że Komisja wybrała dwie osoby, które w ich ocenie zasłużyły na to 

stypendium - największe osiągnięcia miała Alicja Kaczmarek biegaczka i biegaczka 

przez płotki oraz Semir Wasilewski. Burmistrz powiedziała, że 20 stycznia odbyły się 

w gminie Drezdenko warsztaty z Gminnego Programu Rewitalizacji, w których wzięli 

udział pracownicy Urzędu, przedstawiciele niektórych jednostek, przedstawiciele 

Urzędu Pracy, Ośrodka Pomocy Społecznej oraz instytucji kultury. Stwierdziła, że 

było to wprowadzenie do rewitalizacji, zapoznanie z tym tematem, ponieważ 

wszystkie instytucje, jednostki, pracownicy będą tworzyli zespół, aby w pełni program 

rewitalizacji przygotować i uszyć na taką miarę jaką potrzebuje Drezdenko.  

K. Piotrowska zaprosiła na konsultacje, które będę miały formę warsztatową, 

edukacyjną i konsultacyjną w dniach 7 i 8 marca o godzinie 15:00 w Centrum 

Promocji Kultury z udziałem ekspertów z firmy Projekty Miejskie. Burmistrz podzieliła 

się informacją, że Gmina Drezdenko pozyskała z Europejskiego Funduszu 

Społecznego środki Unii Europejskiej ok. 450.000,00 zł na uruchomienie świetlicy 

środowiskowej. Wyjaśniła, że w centrum organizacji pozarządowych zostały 

przygotowywane pomieszczenia z myślą o świetlicy. Burmistrz Drezdenka 

powiedziała, że bardzo cieszy się, że świetlica zacznie działać 1 kwietnie, a środki 
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zostaną przeznaczone na bardzo wiele projektów skierowanych do ludzi młodych, dla 

dzieci, ale także dla całych rodzin i dla rodziców. K. Piotrowska powiedziała, że będą 

to zarówno zajęcia opiekuńcze, zajęcia np. z matematyki, informatyki, języków 

obcych spotkania z psychologiem a w czasie wakacji Gmina dotrze z tym projektem 

także na tereny wiejskie, będzie to zabawa połączona z profilaktyką. Zwróciła uwagę, 

że projekt przygotowała i będzie koordynowała Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej Wioletta Kantor- Kmiecik, a partnerem Gminy Drezdenko w realizacji 

projektu jest fundacja Dom Wspólnoty Barka, ponieważ projekt jest realizowany  

z udziałem NGO-sa. Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że  

w ostatnich miesiącach brała udział w pierwszym posiedzeniu Młodzieżowej Rady 

Miejskiej, miała przyjemność otworzyć to posiedzenie, a później oddać prowadzenie 

nowej Przewodniczącej Młodzieżowej Rady Hani Gaudyn. Dodała, że młodzież ze 

swego grona wybrała Przewodniczącą, Zastępcę, Sekretarza Młodzieżowej Rady  

i wzięli się ostro do pracy - były już 3 posiedzenia, młodzież przeprowadziła akcje 

walentynkową. Burmistrz zwróciła uwagę, że 17 stycznia miała przyjemność spotkać 

się z prezydium rady, które przedstawiło swoje plany na działalność na najbliższy 

rok, omówione zostały możliwości wsparcia pomysłów Młodzieżowej Rady przez 

jednostki organizacyjne Gminy np. przez jednostki kultury i to w jaki sposób 

pracownicy Urzędu i kierownicy jednostek mogą wspierać młodzież w różnych 

inicjatywach. Burmistrz Drezdenka poinformowała, że 30 grudnia wraz  

z Przewodniczącym Rady Miejskiej i jednocześnie radnym z Rąpina wzięli udział  

w otwarciu nowo wyremontowanej drogi powiatowej w Rąpinie. Dodała, że jest to 

projekt, który Gmina Drezdenko robiła we współpracy z powiatem. Wyjaśniła, że była 

to przebudowa nawierzchni wraz z chodnikiem i oświetleniem a Gmina Drezdenko 

wsparła powiat kwotą 250.000,00 zł, co stanowiło ok. 25% inwestycji. Burmistrz 

powiedziała, że z powodu warunków atmosferycznych firmie nie udało się wykonać 

wymiany nawierzchni przy Szkole Podstawowej w Rąpinie, gdzie jest spękany beton 

chodnika przed szkołą, wejścia do szkoły i zejścia na teren rekreacyjny, na boisko  

i plac zabaw. Dodała, że jak tylko pogoda pozwoli to inwestycja zostanie zakończona 

i zagrożenie zostanie wyeliminowane. Burmistrz Drezdenka poinformowała, że 

koniec roku i początek nowego roku upłynął jej w głównej mierze na bardzo wielu 

spotkaniach, dyskusjach i pracy dotyczącej obwodnicy Drezdenka - 22 grudnia 

wpłynęła informacja, że Zarząd Dróg Wojewódzkich otrzymał z Rządowego 

Funduszu Drogowego 86.000.000,00 zł na zrealizowanie dwóch odcinków 

obwodnicy Drezdenka, co stanowi 50% szacowanych kosztów tego zadania, a co za 

tym idzie otworzył się temat obwodnicy tak naprawdę. Zwróciła uwagę, że 50% to nie 

100% a z informacji przedstawionej przez Marszałka Województwa wiadomo, że 

Zarząd Dróg Wojewódzkich będzie ubiegał się w nowej edycji Polskiego Ładu  

o dofinansowanie do budowy obwodnicy, aby połączyć środki. K. Piotrowska 

przypomniała, że jako samorząd Drezdenka również zgłosiła akces, bo obwodnica 

jest dla Drezdenka priorytetem zarówno ze względu na bezpieczeństwo 

mieszkańców, kamienic, zastopowania degradacji drogi przez centrum miasta,  

a także dla rozwoju gospodarczego. Stwierdziła, że wiadomo jakie są możliwości 

Gminy dlatego zadeklarowane wsparcie na poziomie do 8.000.000,00 zł rozbitych na 
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4 lub 5 lat będzie dla Gminy ogromnym wysiłkiem, będzie powodowało, że środków 

inwestycyjnych będzie przez jakiś okres mniej, ale decyzja o wspieraniu tej 

priorytetowej inwestycji została podjęta wspólnie. Burmistrz K. Piotrowska 

poinformowała, że w grudniu, ale także w lutym spotkała się z Regionalnym 

Dyrektorem Ochrony Środowiska Józefem Kruczkowski w sprawie nadania 

Rezerwatowi Goszczanowskie Źródliska imienia profesora Ludwika Lipnickiego. 

Wyjaśniła, że w ten sposób Dyrektor, współpracownicy Profesora, Nadleśnictwo 

Karwin na terenie którego leży rezerwat oraz samorząd Drezdenka zamierza 

upamiętnić Honorowego Obywatela i 2 czerwca w Drezdenku zostanie 

zorganizowana uroczystość w czasie, której odbędzie się narada Wojewódzkiej Rady 

Ochrony Przyrody połączona z referatem, ze wspomnieniami o profesorze Ludwiku 

Lipnickim, a później w Goszczanowie upamiętnieniem Profesora tablicą pamiątkową  

i nadaniem imienia. Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska przypomniała, że  

23 listopada obchodzony był jubileusz 75-lecia Biblioteki Publicznej im. księdza 

Józefa Tischnera w postaci pięknej gali w Centrum Promocji Kultury, podczas której 

wspominano dorobek biblioteki w przeciągu 75-ciu lat. Poinformowała, że  

21 listopada uczestniczyła w zjeździe Oddziału Powiatowego Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP, gdzie Prezesem został Starosta Bogusław Kierus, natomiast 

wiceprezesami został druh Dariusz Woźniak, który będzie reprezentował powiat  

w województwie i ona sama. Dodała, że zjazd był czasem pożegnania  

i podziękowania ustępującemu Prezesowi Lechowi Cablowi, którego dokonania  

i troska o straże pożarne w gminie Drezdenko zasługuje na największe uznanie. 
 

Ad. 7 

Odczytanie przez radnych interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym 

Radny A. Kołwzan odczytał interpelacje, które zostały opublikowane w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Drezdenku pod adresami publikacyjnymi:  

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18783,215-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-

0003-10-2022.pdf, 

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18784,216-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-

0003-11-2022.pdf, 

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18785,217-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-

0003-12-2022.pdf, 

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18786,218-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-

0003-13-2022.pdf, 

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18787,219-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-

0003-14-2022.pdf. 

Radny D. Matela-Libera odczytał interpelacje, które zostały opublikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Drezdenku pod adresami 

publikacyjnymi: 

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18751,209-interpelacja-radnego-damiana-matela-

libera-ro-0003-4-2022.pdf, 

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18752,210-interpelacja-radnego-damiana-matela-

libera-ro-0003-5-2022.pdf, 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18783,215-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-10-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18783,215-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-10-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18784,216-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-11-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18784,216-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-11-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18785,217-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-12-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18785,217-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-12-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18786,218-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-13-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18786,218-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-13-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18787,219-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-14-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18787,219-wniosek-radnego-adama-kolwzana-ro-0003-14-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18751,209-interpelacja-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-4-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18751,209-interpelacja-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-4-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18752,210-interpelacja-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-5-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18752,210-interpelacja-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-5-2022.pdf
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- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18754,212-interpelacja-radnego-damiana-matela-

libera-ro-0003-7-2022.pdf, 

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18750,208-zapytanie-radnego-damiana-matela-

libera-ro-0003-3-2022.pdf, 

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18753,211-zapytanie-radnego-damiana-matela-

libera-ro-0003-6-2022.pdf, 

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18756,211-zapytanie-radnego-damiana-matela-

libera-ro-0003-8-2022.pdf, 

- https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18672,207-interpelacja-radnego-damiana-matela-

libera-ro-0003-2-2022.pdf’ 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska poinformowała, że zamierza złożyć interpelacje 

w następujących sprawach: 

- wniosku do Burmistrza Drezdenka o to aby w ramach dotacji, które można 

pozyskać na budowę dróg złożyć projekt ulicy Nadrzecznej, Stodolnej i Kowalski  

w miejscowości Trzebicz. Przypomniała, że projekt jest już opracowany i mieszkańcy 

zbierali podpisy, 

- o naprawę dróg w miejscowości Trzebicz Nowy, Osów, Bagniewo, Trzebicz wraz  

z podaniem harmonogramu od której miejscowości zacznie się naprawa,  

- o naprawę lamp w miejscowości Trzebicz, wymianę żarówek które migają, bądź 

wcale się nie palą, 

- pismo dotyczące środków które nie zostały wykorzystane z funduszu sołeckiego,  

a które wróciły do – w przypadku Trzebicza Nowego dotyczące naprawy dachu na 

budynku OSP, natomiast w przypadku Trzebicza jest to kwota 4.000,00 zł, która była 

przeznaczona na monitoring, 

- pismo o pozostawienie w zasobie Gminy działki 420/15 w miejscowości Trzebicz, 

- sprawa znaków, których oczekują mieszkańcy od ścieżki rowerowej na nowo 

zrobionym odcinku, gdzie jest dość wąski odcinek, 

- sprawa skweru z budżetu obywatelskiego – jak wygląda sytuacja i kiedy będzie 

wykonany.  

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska poprosiła radnych, aby wystosować do Burmistrz 

Drezdenka apel o to, żeby w najbliższym czasie kiedy się pojawią środki na 

możliwość przebudowy dróg aplikować o środki na ul. Nadrzeczną, Kowalską  

i Stodolną w miejscowości Trzebicz. Zwróciła uwagę, że było złożonych wiele pism 

do Urzędu, projekt jest opracowany a mieszkańcy też złożyli swoje podpisy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki zapytał czy ma to być traktowane jako 

wniosek formalny i w tym momencie poddany głosowaniu. 

Radna P. Pieluszczak-Suchodolska potwierdziła. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki odczytał treść wniosku formalnego  

„W sprawie apelu Rady Miejskiej w Drezdenku do Burmistrza Drezdenka, aby  

w najbliższym czasie, kiedy pojawi się możliwość złożenia wniosku  

o dofinansowanie przebudowy ul. Nadrzecznej, Kowalskiej i Stodolnej  

w miejscowości Trzebicz w ramach kolejnej edycji Polskiego Ładu lub Funduszu 

Dróg Samorządowych złożyć wniosek”. 

https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18754,212-interpelacja-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-7-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18754,212-interpelacja-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-7-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18750,208-zapytanie-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-3-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18750,208-zapytanie-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-3-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18753,211-zapytanie-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-6-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18753,211-zapytanie-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-6-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18756,211-zapytanie-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-8-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18756,211-zapytanie-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-8-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18672,207-interpelacja-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-2-2022.pdf
https://www.bip.drezdenko.pl/plik,18672,207-interpelacja-radnego-damiana-matela-libera-ro-0003-2-2022.pdf
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Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska zwróciła uwagę, że Gmina ma zobowiązanie 

które padło w deklaracji w Urzędzie Marszałkowskim – partycypacja w kosztach 

budowy obwodnicy Drezdenka. Dodała, że budżet nie jest z gumy a priorytetów jest 

bardzo dużo. Burmistrz Drezdenka zauważyła, że w przypadku Funduszu Dróg 

Samorządowych Gmina Drezdenko otrzymuje tylko 50% wsparcia, a więc kolejne 

50% musi być zabezpieczone w budżecie Gminy. Poprosiła, aby to przemyśleć  

w kontekście konstruowania przyszłorocznego budżetu, bo są to poważne deklaracje 

i zobowiązania. 

Radny A. Kołwzan nawiązując do słów Burmistrz Drezdenka zapytał czy jeśli pojawią 

się jakiekolwiek dofinansowania to Gmina nie będzie składać wniosków, bo będzie 

trzeba dofinansować obwodnicę. Dodał, że tak zabrzmiała ta wypowiedź. 

K. Piotrowska odpowiedziała, że to jest nadinterpretacja jej słów. 

Radny A. Miron zapytał radną P. Pieluszczak-Suchodolskiej o jakiej kwocie jest 

mowa, czy z dokumentacji wynika jaka kwota jest potrzebna na przebudowę ul. 

Nadrzecznej, Kowalskiej, Stodolnej. 

Radny R. Dolata zapytał czy ta droga ma być realizowana według pierwotnego 

projektu, czy jednak będzie jego modyfikacja. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że Sołtysowi została 

zaproponowana zmiana projektu na skromniejszy i tańszy, jednak nie doszło do 

czegoś takiego, bo nie było chęci zmiany projektu. 

Radny A. Miron stwierdził, że jego wątpliwości są rozwijane. Ponownie zapytał  

o kwotę bo była mowa o 3-4,5 mln. zł a wiele wsi ma większe potrzeby np. wodę. 

Radny A. Miron dodał, że on też za chwilę powie, że trzeba dokończyć ul. 

Niegosławską od ronda, ale myśli że postawienie na szali dobra, wygody 1500 osób 

w przypadku Niegosławia, Lipna, Czartowa, Marzenina i strony wielkopolskiej,  

a postawienie na szali czterech ulic na środku Trzebicza, gdzie mówiąc szczerze 

Trzebicz jest tak dopieszczoną wsią to tylko pozazdrościć. 

Głosowano w sprawie apelu Rady Miejskiej w Drezdenku do Burmistrza Drezdenka, 

aby w najbliższym czasie, kiedy pojawi się możliwość złożenia wniosku  

o dofinansowanie przebudowy ul. Nadrzecznej, Kowalskiej i Stodolnej  

w miejscowości Trzebicz w ramach kolejnej edycji Polskiego Ładu lub Funduszu 

Dróg Samorządowych złożyć wniosek. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Czekajło, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Dariusz Krysa, Damian 

Matela-Libera, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Mariusz Suchecki 

PRZECIW (5) 

Radosław Dolata, Łukasz Kołwzan, Karolina Kozicka, Andrzej Miron, Tomasz 

Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Paluszkiewicz 

NIEOBECNI (2) 
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Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska w obecności 13 radnych przyjęła apel zgłoszony przez radną  

P. Pieluszczak-Suchodolską w sprawie apelu Rady Miejskiej w Drezdenku do 

Burmistrza Drezdenka, aby w najbliższym czasie, kiedy pojawi się możliwość 

złożenia wniosku o dofinansowanie przebudowy ul. Nadrzecznej, Kowalskiej  

i Stodolnej w miejscowości Trzebicz w ramach kolejnej edycji Polskiego Ładu 

lub Funduszu Dróg Samorządowych złożyć wniosek (apel stanowi załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej  

w Drezdenku - druk nr 380/22 

Radny S. Dukaczewski zauważył, że do projektu dołączony jest załącznik, którym 

jest uchwałą Młodzieżowej Rady Miejskiej. Zapytał Przewodniczącego Rady czy ma 

wiedzę spośród ilu kandydatów Młodzieżowa Rada Miejska wybierała kandydata, 

którego dzisiaj przedstawia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki wyjaśnił, że ma informację, że jest to 

osoba rekomendowana przez Młodzieżowa Radę Miejską z takimi nazwiskiem jakie 

jest podane, natomiast więcej szczegółów nie wie. Dodał, że taka jest wola 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Maciej Kudra-Bartkowiak wyjaśnił, że wstępna propozycja Młodzieżowej Rady 

Miejskiej dotyczyła dwóch osób – jego i radnego Damiana Matela-Libera, ale  

z informacji przedstawionej przez radnego MRM na drugim posiedzeniu na którym 

Rada podjęła uchwałę wynikało, że radny D. Matela nie chce kandydować ponieważ 

nie będzie miał czasu na zaangażowanie się, więc został jeden kandydat. 

Radny A. Kołwzan zauważył, że M. Kudra-Bartkowiak jest obecnie uczniem klasy 

maturalnej. Zapytał czy jest świadomy, że będzie musiał poświęcić dodatkowy czas, 

a to jest klasa maturalna. 

M. Kudra-Bartkowiak odpowiedział, że jest tego świadomy. Dodał, że jak można 

przeczytać w załączniku do uchwały, którą dzisiaj Rada podejmuje nie jest to jego 

jedyne zajęcie pozalekcyjne, więc jest tego w pełni świadomy. 

Radna K. Kozicka zauważyła, że skoro Młodzieżowa Rada podjęła taką decyzję, to 

radni nie mają innego wyjścia jak tylko ją uszanować. Dodała, że jej zdaniem to 

świetny wybór, ponieważ młoda krew jest potrzebna, a jak widać M. Kudra-

Bartkowiak jest obecny nie tylko na komisjach, ale zawsze na sesjach Rady 

Miejskiej. Radna K. Kozicka poprosiła radnych o przychylenie się do prośby 

Młodzieżowej Rady. 

Radny D. Matela-Libera zapytał kto w poprzednich kadencjach był opiekunem Rady - 

czy był to opiekun wybierany, czy Rady Miejskiej, burmistrz, wiceburmistrz czy radny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w poprzedniej kadencji 

Młodzieżowej Rady Miejskiej nie było ze strony Młodzieżowej Rady rekomendacji 

konkretnej osoby, dlatego był Przewodniczący Rady Miejskiej.  

M. Kudra-Bartkowiak zauważył, że wynika to z tego, że w czerwcu ubiegłego roku 

została znowelizowana ustawa dotycząca samorządu gminnego, gdzie została 
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dodana możliwość, że Młodzieżowa Rada Miejska może, ale nie musi 

rekomendować opiekuna. 

Radny D. Matela-Libera powiedział, że czytał statuty z innych gmin, miast i np.  

w Gdańsku, w Poznaniu trafił na zapis, który mówi że opiekunem Młodzieżowej Rady 

Miejskiej może być np. osoba powyżej 22 roku życia lub osoba z doświadczeniem,  

z rady miejskiej która ma doświadczenie, która już jest na przykład dwie kadencje 

i działa w samorządzie terytorialnym. Zapytał czy radni nie uważają, że taką osobą 

nie powinna być np. Burmistrz, Zastępca Przewodniczący RM.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki zauważył, że na dzień dzisiejszy jest 

taki zapis, wszystko jest robione zgodnie, młodzież ma swoje zdanie na ten temat, 

wyraziła taką chęć i nie powinno się młodzieży robić pod górkę, bo chce coś działać, 

należy im pomagać w tym i wspierać. 

M. Kudra-Bartkowiak przypominał, że radni sami podjęli taką decyzję głosując za 

statutem, więc to wynika z decyzji Rady. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej 

Rady Miejskiej w Drezdenku - druk nr 380/22 (projekt stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Mariusz Suchecki, 

Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/366/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie wyboru opiekuna 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Drezdenku (uchwała stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 9  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia diet radnych Rady Miejskiej w Drezdenku - 

druk nr 367/22 

Radny A. Kołwzan poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia diet dla 

radnych Rady Miejskiej w Drezdenku został złożony w celu obniżenia diet Radnych 

do poziomu sprzed podwyżki jaką narzucił ustawodawca, a na którą Rada nie miała 

wpływu. Dodał, że wobec tego klub radnych „Radni dla Mieszkańców” złożył projekt 

uchwały, aby powrócić mniej więcej do poziomu sprzed podwyżki sejmowej. Zapytał 

czy odczytać proponowane procenty, gdyż wczoraj było przedstawione. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że nie widzi chętnych. 
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Radny A. Kołwzan poinformował, że procenty zostały tak dostosowane, aby wyjść na 

kwoty mniej więcej zbliżone do kwot sprzed podwyżki, tak żeby diety osiągnęły 

normalny poziom. 

Radna K. Kozicka poprosiła, aby radny podał kwoty diet po ewentualnej obniżce – 

kwotowe nie procentowo. 

Radny A. Kołwzan poinformował, że kwoty diet po obniżce przedstawiałyby się 

następująco: 

- Przewodniczący Rady 1.481 zł, 

- Wiceprzewodniczący Rady, który jest członkiem dwóch stałych Komisji Rady 966 zł,  

- Wiceprzewodniczący Rady, który należy do jednej stałej Komisji Rady 837 zł,  

- Wiceprzewodniczący Rady, który nie należy do żadnej stałej Komisji Rady 740 zł, 

- Przewodniczący Komisji Rady, który należy do dwóch stałych Komisji Rady 830 zł,  

-  Przewodniczący Komisji Rady, który należy do jednej stałej Komisji Rady 740 zł, 

- Wiceprzewodniczący Komisji Rady, który należy do dwóch stałych Komisji Rady 

740 zł, 

- Wiceprzewodniczący Komisji Rady, który należy do jednej stałej Komisji Rady 579 

zł,  

- Radny, który należy do dwóch stałych komisji 708 zł,  

- Radny należący do jednej stałej komisji 547 zł, 

- Radny, który nie należy do żadnej stałej Komisji Rady 450 zł,  

- pełnienie przez radnego funkcji przewodniczącego komisji doraźnej zwiększa 

wysokość diety o 161 zł,  

- udział radnego w pracach komisji doraźnej zwiększa jego dietę o 96 zł.  

Radny A. Miron zapytał wnioskodawców, którzy złożyli projekt uchwały dlaczego 

uważają, że należy zostać przy tej kwocie. Zapytał czy to wynika z czegoś np., że 

uważają że praca radnego jest jakaś gorsza, że nie zasługują na regulacje, które 

wprowadził ustawodawca czy po prostu robią to po prostu dla poklasku, dla zwykłego 

populizmu. 

Radny A. Kołwzan odpowiedział, że zdaniem klubu radnych diety, które 

obowiązywały poprzednio, były odpowiednie dla pracy poszczególnych radnych. 

Podkreślił, że diety nie są wynagrodzeniem. Radny A. Kołwzan zauważył, że każdy 

sądzi według siebie i może sobie sam dopowiadać, dorabiać ideologie do tego, co 

robi ktoś inny. 

Radna K. Kozicka powiedziała, że odnosi podobne wrażenie jak radny Miron, że być 

może jest to robione rzeczywiście pod publikę, gdyż wnoszący projekt nie powiedzieli 

jaki to będzie skutek dla budżetu, ewentualnie, co proponują zrobić za takie 

oszczędności, tacy są wspaniałomyślni. Stwierdziła, że posłuży się innymi kwotami  

i przedstawi mieszkańcom z drugiej strony, ale oprze się tylko o wysokości diety 

przewodniczącego, bo jej zdaniem najbardziej idzie o to. Radna K. Kozicka 

przypomniała, że poprzednim Przewodniczącym Rady był Adam Kołwzan, teraz jest 

Mariusz Suchecki. Poinformowała, że cofnęła się do roku 2015 (można to sprawdzić 

w BIP-ie w oświadczeniu majątkowym) kiedy Przewodniczący Rady za cały rok 

swojej pracy otrzymał z budżetu gminy 17.400,00 zł rocznie, co stanowiło 1.450 zł 

miesięcznie. Zwróciła uwagę, że teraz A. Kołwzan proponuje 1.480 zł, ale 
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przypomina, że w roku 2015 najniższa krajowa wynosiła 1.750 zł, a jeżeli odnieść się 

do roku 2013, gdzie najniższe wynagrodzenie wynosiło otrzymał około 1.340 zł netto 

na rękę to Przewodniczący Rady otrzymywał 1.450 zł, czyli więcej. Radna K. Kozicka 

powiedziała, że teraz zwykły radny na cały rok ma 8.448 diety. Zwracając się do 

radnego A. Kołwzana podkreśliła, że jak był Przewodniczącym to miał 17.400,00 zł  

a z oświadczenia majątkowego z 2020 roku wynika, że 8.448,00 zł, więc o 8.952,00 

zł mniej w skali roku. Zauważyła, że to jest przykre a regulacja ustawowa jest 

nieznacząca dla budżetu Gminy. Radna K. Kozicka powiedziała, aby zadać sobie 

pytanie, ile wtedy kosztował bochenek chleba, kostka masła, ile ludzie zarabiali i ile 

lat do tyłu to było. Dodała, że nie mówi kto rządził, jaka opcja polityczna, bo to jest 

dla niej nieważne. 

Radny A. Kołwzan podziękował radnej K. Kozickiej za przypomnienie oświadczeń 

majątkowych stwierdzając, że nie wie co miało to na celu, bo wszyscy wiedzą jakie 

były diety, ponieważ to jest wszystko opublikowane w BIP-ie. Dodał, że to co radna 

powiedziała nie ma najmniejszego sensu, ponieważ on nie chce podwyżki, tylko 

obniżkę. Radny A. Kołwzan przypomniał ponownie, że dieta to nie jest 

wynagrodzenie. 

Radny A. Miron przyznał, że dieta nie jest wynagrodzeniem tylko rekompensatą za 

stracony czas, za zaangażowanie, za krytykę, w jego przypadku za dojazdy, bo musi 

dojechać, zatankować paliwo. Podkreślił, że regulacja nie jest wymysłem radnych, to 

nie oni chcą tej podwyżki. Dodał, że podwyżka wynika z tego, że została podniesiona 

kwota bazowa i takie regulacje zostały zastosowane w całym kraju. Radny A. Miron 

zwrócił uwagę, że oprócz radnych takie regulację dotyczą również kierowników 

referatów w Urzędzie, a także burmistrza. Stwierdził, że to nie jest też chyba jakiś 

wymysł kogoś, tylko ktoś to przeliczył i uznał, że stan życia się na tyle pogorszył, że 

trzeba tą kwotę bazową podnieść. Radny A. Miron powiedział, że jeżeli radni 

uważają, że nie chcą tej podwyżki to równie dobrze mogą złożyć oświadczenia  

w biurze Rady, że ta kwota która jest ponad ma być przeznaczana na cele 

charytatywne. Dodał, że nie musi to być oficjalnie przez urząd, można przekazywać 

na różne instytucje charytatywne. Radny A. Miron zwrócił uwagę, że to nie jest 

przymus, ale jeżeli ustawodawca daje te pieniądze to należą się jako rekompensata. 

Zaznaczył, że dieta radnego nie jest wynagrodzeniem, jest rekompensatą za 

stracony czas a on ceni swój czas i uważa, że 700 zł żeby przyjeżdżać 2 razy  

w miesiącu, czy 4 razy w miesiącu, zajmować się sprawami, być poddany ciągłej 

presji, krytyce to nie jest dużo. Radny A. Miron powiedział, że w tej chwili 1.100,00 zł 

nie jest dla niego dużo i w każdej chwili może zrezygnować, bo to nie są jakieś 

wielkie pieniądze, ale uważa, że też trzeba mieć swój honor i się troszeczkę cenić.  

Radny D. Matela-Libera nawiązując do wypowiedzi radnego A. Mirona powiedział, że 

dieta jest m.in. po to, żeby wspierać różnego rodzaju inicjatywy kulturalno-społeczne. 

Zachęcił radnych, aby wspomagali różne stowarzyszenia i akcje, które odbywają 

się w gminie poprzez na przykład wsparcie dietą tego typu wydarzenia.  

Radny A. Kołwzan tytułem uzupełnienia słów radnego A. Mirona poinformował, że 

sejm uchwalił rozporządzenie, ustanowił zmiany i radni nie mogą nic z tym zrobić. 

Powiedział, że mogą je podwyższyć lub obniżyć. Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę, 
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że w wielu samorządach dodatkowo podwyższono, a klub radnych „Radni dla 

Mieszkańców” proponuje obniżkę i tak naprawdę nie ma o czym dyskutować tylko 

wyrazić swoje zdanie głosowaniem. 

Radny A. Miron powiedział, że może chodzi o to, żeby na pasku TVN-u szła 

informacja, że radni Rady Miejskiej w Drezdenku w ramach protestu przeciwko 

polityce rządu zrezygnowali z diet.  

Radny Ł. Kołwzan powiedział, że przeszła go taka refleksja, że dieta radnego nie jest 

współmierna z wysiłkiem jaki radny musi także ponosić, aby mieszkańcom tłumaczyć 

różnego rodzaju perturbacje z finansami gminnymi, bo wszelkie zawisłości, 

niedogodności to musi tłumaczyć i to wszystko spaja na radnego. Dodał, że pierwszą 

osobą która właśnie obrywa od mieszkańca jest radny, a dopiero później ewentualnie 

Rada, czy Burmistrz. Radny Ł. Kołwzan powiedział, że jego dieta, którą otrzymuje 

jako radny jest całkowicie niewymierna do tego co robi. Zwrócił uwagę, żeby na inne 

dookoła miasta jak wyglądają w tej skali – tylko Drezdenko jako gmina by miała 

najniższe wynagrodzenie dla radnego.  

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia diet radnych Rady 

Miejskiej w Drezdenku - druk nr 367/22 (projekt stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska 

PRZECIW (7) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Łukasz Kołwzan, Karolina Kozicka, Andrzej 

Miron, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska w Drezdenku w obecności 13 radnych odrzuciła projekt uchwały  

w sprawie ustalenia diet radnych Rady Miejskiej w Drezdenku. 

Ad. 10  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje 

się domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe - druk nr 368/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się 

domek letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe - druk nr 368/22 (projekt stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu). 

 



16 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Mariusz Suchecki, 

Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/354/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe (uchwała 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 11  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Drezdenko, 

warunków i trybu jej składania - druk nr 369/22 

Radni nie wnieśli uwag. 
Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy 

Drezdenko, warunków i trybu jej składania - druk nr 369/22 (projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 11  do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Mariusz Suchecki, 

Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/355/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie ustalenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

terenie Gminy Drezdenko, warunków i trybu jej składania (uchwała stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 
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Ad. 12  

Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych - druk nr 370/22. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych - druk nr 370/22 

(projekt stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Mariusz Suchecki, 

Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (2) 

Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 13 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/356/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie określenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych (uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu). 

Salę obrad opuściła radna P. Pieluszczak-Suchodolska. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia 

regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników - druk nr 371/22 

Radny A. Kołwzan kontynuując dyskusję z wczorajszej Komisji odnośnie tego 

projektu zapytał w jaki sposób będzie weryfikowane kto jest rolnikiem bądź jego 

domownikiem. Wyjaśnił, że to jest najistotniejsze w całym pomyśle ustawodawcy.  

Kierownik Referatu Gospodarki Gminnej i Ochrony Środowiska D. Nowak 

poinformowała, że będzie sprawdzane czy osoby posiadają dowód opłaty, że 

opłacają płacę składkę w KRUS-ie lub w ZUS-ie, ale również mogą mieć 

zaświadczenie z Gminy o przychodowości z hektara przeliczeniowego, które wydaje 

Referat Finansowo-Budżetowy. 

Radny A. Kołwzan zapytał co z domownikami. 

Kierownik Referatu GG odpowiedziała, że domownik to osoba bliska rolnikowi, która 

ukończyła 15 lat, pozostaje z rolnikiem we wspólnym gospodarstwie domowym lub 

zamieszkuje na terenie gospodarstwa rolnego albo w bliskim sąsiedztwie, stale 

pracuje w tym gospodarstwie, nie jest związana z rolnikiem stosunkiem pracy. 



18 

 

Radny A. Kołwzan zapytał w jaki sposób to zweryfikować. 

D. Nowak powiedziała, że jeśli Burmistrz pozwoli to można wprowadzić zapis do 

regulaminu żeby takimi dokumentami się rolnicy okazywali, Dodała, że do tej pory nie 

było takiej ustawy.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników - druk nr 371/22 (projekt stanowi załącznik 

nr 15 do niniejszego protokołu).  

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Łukasz Kołwzan, 

Karolina Kozicka, Andrzej Miron, Dariusz Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz 

Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Adam Kołwzan, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/357/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie wyznaczenia 

miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego pod 

nazwą Świetlica Opiekuńcza - druk nr 372/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia 

dziennego pod nazwą Świetlica Opiekuńcza - druk nr 372/22 (projekt stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu).  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 
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Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/358/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie utworzenia 

placówki wsparcia dziennego pod nazwą Świetlica Opiekuńcza (uchwała stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Drezdenku - druk nr 373/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Drezdenku - druk nr 373/22 (projekt stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu).  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/359/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie zmiany Statutu 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Drezdenku (uchwała stanowi załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Drezdenko - druk nr 374/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Drezdenko - druk nr 374/22 

(projekt stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu).  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/360/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie uchwalenia 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Drezdenko (uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Drezdenko - druk nr 

375/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Drezdenko - 

druk nr 375/22 (projekt stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/361/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie uchwalenia zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Drezdenko (uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/198/2020 Rady 

Miejskiej w Drezdenku - druk nr 376/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

Nr XXXIX/198/2020 Rady Miejskiej w Drezdenku - druk nr 376/22 (projekt stanowi 

załącznik nr 24 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/362/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie uchylenia uchwały 
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Nr XXXIX/198/2020 Rady Miejskiej w Drezdenku (uchwała stanowi załącznik nr 25 

do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy 

Drezdenko, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu - druk nr 377/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy 

Drezdenko, którzy uczestniczyli w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu 

lub ćwiczeniu - druk nr 377/22 (projekt stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 

protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/363/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych 

straży pożarnych z terenu gminy Drezdenko, którzy uczestniczyli w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu (uchwała stanowi 

załącznik nr 27 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Drezdenko na 

2022 rok - druk nr 378/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Drezdenko na 2022 rok - druk nr 378/22 (projekt stanowi załącznik nr 28 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 
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NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/364/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Drezdenko na 2022 rok (uchwała stanowi załącznik nr 29 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drezdenko na lata 2022 - 2027 - druk nr 379/22 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Drezdenko na lata 2022 - 2027 - druk nr 379/22 (projekt stanowi 

załącznik nr 30 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych podjęła Uchwałę Nr LVIII/365/2022 Rady 

Miejskiej w Drezdenku z dnia 22 lutego 2022 roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Drezdenko na 2022 rok (uchwała stanowi załącznik nr 31 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 22 

Rozpatrzenie wniosku o rozłożenie na raty zaległości za najem lokalu 

mieszkalnego i umorzenie odsetek. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie rozpatrzenia wniosku o rozłożenie na raty zaległości za najem 

lokalu mieszkalnego i umorzenie odsetek (wniosek stanowi załącznik nr 32 do 

niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 
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NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych pozytywnie rozpatrzyła wniosek  

o rozłożenie na raty zaległości za najem lokalu mieszkalnego i umorzenie 

odsetek (opinia stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 23 

Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok 

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok (plan 

pracy stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Karolina Kozicka, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, 

Dariusz Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska, w obecności 12 radnych pozytywnie zaopiniowała plan  

pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok (opinia stanowi załącznik nr 35 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 24 

Sprawy różne 

Radny D. Paluszkiewicz poinformował, że w Przeborowie nie ma prądu do tej pory,  

a z tego, co się orientuje to ma być dopiero w piątek. W imieniu mieszkańców 

poprosił i interwencję w tej sprawie. Radny D. Paluszkiewicz powiedział, że zdaje 

sobie sprawę, że są niewielkie możliwości, ale przekazuje prośbę mieszkańców. 

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska powiedziała, że stara się być na łączach  

z pracownikami energetyki, ale są to bardzo różne rejony, bo zarówno Drezdenko jak 

i Międzychód. Dodała, że wiele tych różnych zakładów energetycznych pracuje na 

pełnych obrotach, praktycznie cały czas. Dodała, że nie ma możliwości żeby 

wpłynąć, bo mają swoją hierarchię ważności - od wysokiego przez średnie do 

najniższego napięcia. Burmistrz zwróciła uwagę, że do Przeborowa przekazano 

wodę pitną, a strażacy dostarczali wodę do celów bytowych. 

Radny D. Paluszkiewicz pokazał zdjęcia drogi gminnej z Lubiewa do Drawin. 

Wyjaśnił, że inwestycja kolejowa dobija tą drogę, która na jesień została utwardzona. 

Radny D. Paluszkiewicz zwrócił uwagę, że za chwilę będzie nie nieprzejezdna. 

Radny D. Matela-Libera zwrócił uwagę na problem z prądem na ul. Słowackiego. 

Wyjaśnił, że problemy spowodowane są wichurami, ale wcześniej też były tego typu 

kłopoty – prądu brakuje najczęściej wieczorami, więc jest tam ciemno. Radny  
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D. Matela-Libera poprosił o podjęcie interwencji. Radny D. Matela-Libera zapytał czy 

Burmistrz Drezdenka otrzymała od Wojewody Lubuskiego zapytanie odnośnie 

przedstawienia listy obiektów, które mogą służyć jako mieszkania dla imigrantów  

z Ukrainy. Zadał pytanie kto będzie ponosił koszty ich utrzymania, czy to będą 

mieszkania socjalne, komunalne. 

Burmistrz Drezdenka odpowiedziała, że wszyscy samorządowcy otrzymali to pismo, 

natomiast zostało to przekazane do referatu spraw obywatelskich i w chwili obecnej 

nie może radnemu odpowiedzieć na to pytanie. 

Radny S. Dukaczewski zwrócił uwagę, że rok temu złożył interpelację, która miała na 

celu poprawę bezpieczeństwa w rejonie tzw. Nowego Drezdenka. Wyjaśnił, że 

chodziło o pismo do firmy Smurfit Kappa z prośbą o przejęcie działki na której gmina 

mogłaby utworzyć parking, żeby zminimalizować te ryzyko wydarzeń w ruchu 

drogowym, które można obserwować w momencie, kiedy masa samochodów zostaje 

pozostawionych w dowolnych miejscach, nie przeznaczonych do tego wokół 

kościoła. Radny S. Dukaczewski zauważył, że mija rok, a odpowiedzi nie ma żadnej. 

Poprosił żeby odpowiedź do niego dotarła, ponieważ jedyna jaka była to taka, że jeśli 

będzie znane stanowisko to zostanie poinformowany. Radny S. Dukaczewski 

powiedział, że bardziej powinno Gminie zależeć żeby właścicieli zobligować do 

odpowiedzi. Dodał, że jeżeli nie chce, to niech jasno się określi, że nie chce Gminie 

tej działki przekazać, wówczas należałoby szukać innego miejsca. 

Burmistrz Drezdenka powiedziała, że już wielokrotnie to wybrzmiało na sesji, ale 

może radny nie odnotował, że Smurfit Kappa zadeklarowało, że robiąc w najbliższym 

czasie inwestycje po wyburzeniu obiektu przy moście będzie budowało parking vis  

a vis kościoła, który podzielony będzie na dwie strefy, jedną tylko dla pracowników 

Kappy i drugą otwartą z której będą mogli korzystać mieszkańcy. 

Radny S. Dukaczewski podziękował i stwierdził, że nie otrzymał odpowiedzi 

pisemnej. Zwracając się do Przewodniczącego Rady Miejskiej zauważył, że radni 

korzystają z aplikacji eSesja na tabletach. Dodał, że dziś po włączeniu tabletu 

uruchomiła automatyczna aktualizacja oprogramowania eSesja, która skończyła się 

następującą informacją: „Ta aplikacja nie jest już zgodna z twoim urządzeniem. 

Skontaktuj się z deweloperem by dowiedzieć się więcej.” Radny S. Dukaczewski 

powiedział, że w związku z tym, że wszyscy radni korzystają z tych samych tabletów, 

należy wystosować zapytanie do firmy, czy aplikacja nieaktualizowana pozwoli na 

bezproblemową pracę, bo dzisiaj też były problemy z głosowaniem i być może jest to 

wynikiem właśnie tego, że ta aplikacja już nie jest kompatybilna z urządzeniami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za informację i zadeklarował 

wystosowanie zapytania w tej sprawie. 

Radny D. Krysa zauważył, że ostatnio głośno było o drogach na Facebooku  

i zauważył, że nie został ogłoszony przetarg na łatanie dziur po zimie. Zapytał 

dlaczego. Nawiązując do dróg gruntowych radny D. Krysa powiedział, że pamięta jak 

poprzednimi laty drogi gruntowe były naprawiane dwa razy w roku, natomiast teraz 

są naprawiane raz w roku, a w niektórych wsiach wcale. Zapytał z czego to wynika. 

Radny D. Krysa zauważył, że zanim przetarg zostanie ogłoszony, zanim zostanie 

wyłoniony wykonawca to będzie maj a jeżeli nie zostanie wyłoniony i przetarg trzeba 
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będzie unieważnić to drogi naprawiane będą w czerwcu. Zwrócił uwagę, że Burmistrz 

w komentarzu odpowiedziała komuś, że ul. Marszałkowska to droga wojewódzka. 

Radny D. Krysa stwierdził, że to pół prawda, bo Marszałkowska jest w części drogą 

wojewódzką, a w części gminną.  

Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska poinformowała, że jeżeli chodzi o łatanie dróg 

asfaltowych to naprawa wykonywana jest przez Centrum Integracji Społecznej. 

Radny D. Krysa powiedział, że wzdłuż stadionu są dziury po kolana i nie ma 

możliwości przejazdu.  

Salę obrad opuściła Burmistrz Drezdenka K. Piotrowska. 

Kierownik Centrum Integracji Społecznej Romuald Frost odpowiedział, że wie o tych 

wszystkich dziurach, jednak problemem jest pogoda. Dodał, że CIS jest w stanie  

w tej chwili być na mieście i łatać dziury, ale woda która w tej chwili zalega m.in. na 

ulicy Mickiewicza, nie pozwala wyłożyć masy asfaltowej na zimno. Kierownik 

Centrum Integracji Społecznej powiedział, że na bieżąco współpracuje  

z pracownikami Urzędu Miejskiego, którzy zajmują się drogami, jest wszystko 

uzgodnione i generalnie rzecz biorąc jedynym zmartwieniem jest w tej chwili pogoda, 

która negatywnie wpływa na możliwości wykonania. Dodał, że CIS na pewno nie jest 

w stanie załatać wszystkich ubytków, ale wynika to bezpośrednio z tego, że niektóre 

będą na pewno bardzo duże i możliwości akurat techniczne nie wystarczą, ale na 

chwilę obecną większość tych ubytków, które występują w jezdniach są łatane na 

bieżąco.  

Radny D. Krysa zauważył, że jego zdaniem Centrum Integracji Społecznej  nie ma 

możliwości ani sprzętu, żeby łatać i naprawiać dziury w Gminie, co nie jest winą 

Kierownika. 

Radny A. Kołwzan zapytał Zastępcę Burmistrza w jaki sposób jest zlecane łatanie, bo 

jeśli dobrze rozumie to część dziur jest zlecana Centrum Integracji Społecznej,  

a reszta wykonawcy zewnętrznemu. 

Radny A. Kołwzan uzyskał informację, że wszystkie dziury łata CIS. 

Radny D. Krysa zapytał ilu pracowników jest zatrudnionych w Centrum Integracji 

Społecznej fizycznie mogących wykonywać tą pracę. 

Kierownik CIS R. Frost odpowiedział, że w tej chwili jeden pracownik na pełnym 

etacie, jeden pracownik na pół etatu i trzech uczestników. 

Radny A. Kołwzan zapytał ilu pracowników ma Kierownik CIS-u zdolnych wykonywać 

takie prace z wiedzą i doświadczeniem w tej materii. 

R. Frost odpowiedział, że czterech. Dodał, że CIS nie jest firmą specjalizującą się  

w gruntowych remontach dróg, jeśli mowa o łataniu masą asfaltową na zimno 

lokalnie wystarczy łopata i zagęszczarka oraz masa. 

Radny D. Paluszkiewicz stwierdził, że jest to wyrzucanie pieniędzy w błoto, bo przy 

pierwszej trochę gorszej pogodzie wszystko wraca do stanu pierwotnego. Dodał, że 

zdaje sobie sprawę, że to są wszystko koszty, ale może czasami warto zrobić trochę 

lepiej to starczy na dłużej, bo łopata, taczka i nasypanie zimnej masy nic nie da, gdyż 

to powinno być wycięte, nasypane od nowa, zagęszczone jak się należy. Radny  

D. Paluszkiewicz zauważył, że droga wojewódzka, która ma być przejęta przez 

Gminę (odcinek do Drawin, który jest nie zrobiony) jest w stanie tragicznym, 
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 a w zasadzie nie ma już drogi. Zapytał jaki jest plan, czy coś tam będzie robione czy 

będą czekać do końca roku aż Gmina przejmie tą drogę. 

Zastępca Burmistrza M. Grzymałowski powiedział, że jechał tam w zeszłym tygodniu. 

Upewnił się, że chodzi o odcinek wyremontowanej drogi do przejazdu i dalej. Z-ca 

Burmistrza poinformował, że była umowa z zarządem województwa o wykonanie, ale 

nie wie na jakim to jest etapie, bo to Burmistrz prowadzi rozmowy z Urzędem 

Marszałkowskim w tej sprawie. 

Radny D. Paluszkiewicz poprosił o informację pisemną w tej sprawie.  

Radny A. Kołwzan wracając do wątku łatania dróg asfaltowych zapytał czy będzie 

przetarg dla firm zewnętrznych na łatanie dróg asfaltowych, aby wyłonić 

profesjonalną firmę. 

Zastępca Burmistrza M. Grzymałowski powiedział, że część dróg została  

sprawdzona i plan jest taki, żeby wybrać część takich, które będą wyłonione  

w przetarg, aby wykonać nakładki asfaltowe albo zrobić frezowania i nową nakładkę 

asfaltową. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy wiadomo czy na drogi wejdzie firma, która będzie 

łatać dziury punktowo, a nie całe nakładki, bo tych punktowych jest kosmiczna ilość 

po zimie. Dodał, że sytuacja dotyczy nie tylko dróg wojewódzkich, ale również 

gminnych.  

Zastępca Burmistrza powiedział, że wydaje się jemu, że nie będzie przetargu na 

punktowe łatanie dróg. 

Radny A. Kołwzan zapytał czy łatanie punktowe zostanie powierzone CIS-owi. 

Zastępca Burmistrza potwierdził. 

Radny D. Matela-Libera poinformował, że 1-go marca obchodzony jest Narodowy 

Dzień Pamięci Żołnierzy Wyklętych. Zwrócił się z prośbą do Burmistrza  

o wywieszenie flag biało-czerwonych, co będzie znakiem oddania bohaterom hołdu 

oraz męstwa, którzy po 44-tym roku nie złożyli broni i dalej walczyli o wolną  

i niepodległą Polskę, ginęli i oddawali życie za ukochaną Ojczyznę. Radny D. Matela-

Libera zaprosił wszystkich mieszkańców gminy Drezdenko, radnych, 

samorządowców na II Narodowy Dzień Pamięci Żołnierzy Wyklętych, który będzie 

organizowany w dniach 5-6 marca w Drezdenku. Wyjaśnił, że są to dwudniowe 

obchody zorganizowane z inicjatywy oddolnej mieszkańców, patriotów oraz 

środowisk patriotycznych. Radny D. Matela-Libera powiedział, że w sobotę 5 marca 

w Zespole Szkół w Drezdenku przy ulicy Konopnickiej 2 organizowany jest wykład 

Łukasza Suchanowskiego pod tytułem „Żołnierze Wyklęci”, w którym udział wezmą 

goście specjalni, weterani narodowych sił zbrojnych, natomiast w niedziele 

planowane są główne obchody – o godzinie 10:30 złożenie kwiatów na rondzie 

Rotmistrza Witolda Pileckiego w Niegosławiu. Zaprosił wszystkie organizacje 

patriotyczne, przedstawicieli Rady Miejskiej do złożenia kwiatów. Radny D. Matela-

Libera poinformował, że o godz. 11:30 rozpocznie się msza w intencji Ojczyzny oraz 

Żołnierzy Niezłomnych w Kościele pw. Przemienienia Pańskiego w Drezdenku,  

o godz. 12:30 apel ku czci Żołnierzy Wyklętych w parku przy kościele, godz. 13:00 

marsz patriotyczny, marsz pamięci na groby żołnierzy Armii Krajowej oraz 

Narodowych Sił Zbrojnych na cmentarz, gdzie złożone zostaną kwiaty na grobach 
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żołnierzy Narodowych Sił Zbrojnych, godz. 13:30 rowerowy rajd Wilczym Tropem, 

który będzie kończył się w Kleśnie w leśnym centrum przyrodniczo-edukacyjnym  

w Nadleśnictwie Smolarz, natomiast godz. 19:00 na placu Wileńskim będą miały 

miejsce iluminacje Żołnierzy Wyklętych. 

Radny D. Krysa powiedział, że otrzymał informację od mieszkańców, że lampy które 

działają na tzw. akumulatory nie działają. Zasugerował, aby przeprowadzić przegląd 

wszystkich lamp solarnych. 

Zastępca Burmistrza M. Grzymałowski zapytał czy radnemu chodzi o problem po 

ostatniej awarii. 

Radny D. Krysa wyjaśnił, że ma informację, że od kilku tygodni lampy nie świecą. 

Wyjaśnił, że chodzi o Marzenin, że już od kilku tygodni ta lampa w ogóle nie świeci. 

Zastępca Burmistrza M. Grzymałowski zapytał Kierownika Referatu Realizacji 

Inwestycji jak wygląda sytuacja z tymi lampami w Marzeninie. Zwrócił uwagę, że jest 

to nowa inwestycja. Zadeklarował sprawdzenie lamp. 

Radny Ł. Kołwzan poprosił, aby przy planowaniu nowych punktów oświetlenia 

ulicznego zwrócić uwagę na przejścia dla pieszych w gminie Drezdenko, ponieważ 

nie wszystkie są dostatecznie oświetlone, zwłaszcza o tej porze ciężko zauważać 

pieszego na pasach. W imieniu mieszkańców ul. Wiejskiej poprosił o postawienie 

znaku zakazu parkowania dla przyjezdnych i tylko pozostawić dla mieszkańców. 

Radny Ł. Kołwzan wyjaśnił, że ciężko tam jest z parkowaniem, mieszkańcy nie mają 

gdzie zaparkować swoich samochodów. Przekazał pozdrowienia od radnej Elżbiety 

Turostowskiej informując, że czuje się już dobrze i niedługo wraca.  

Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę, że radni otrzymali pismo od Przewodniczącej 

Zarządu Koła Beaty Piwowarskiej reprezentującej Polskie Stowarzyszenie na Rzecz 

Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną. Powiedział, że sytuacja OREW-u  

w Drezdenku działającego przy ul. Milickiej jest katastrofalna z tego względu, że 

Gmina schodzi w tym roku z obiektów na Milickiej i tak naprawdę stowarzyszenie stoi 

w obliczu zakończenie działalności w Drezdenku, ponieważ nie ma pomieszczenia 

na kontynuację ich działalności. Radny A. Kołwzan podkreślił, że są to osoby  

z głęboką niepełnosprawnością i jeżeli ktoś tam był to wie jakimi osobami zajmuje się 

stowarzyszenie i ma świadomość jaka jest skala problemu. Dodał, że dzieciom  

i ich rodzicom grozi konieczność dowożenia swoich dzieci do Gorzowa lub do 

Strzelec. Radny A. Kołwzan stwierdził, że Gmina cofa się w tym momencie  

o kilkanaście lat wstecz, bo „OREW” pięknie działa już kilka lat, robi  kapitalną robotę 

i w tej sytuacji Przewodnicząca prosi o pomoc w umożliwieniu kontynuacji tej 

działalności. Zapytał czy po odbytym spotkaniu wiadomo jakie są dalsze losy tego 

ośrodka.  

Sekretarz Gminy W. Sawicki zapytał jak datowane jest to pismo, bo informacje, które 

w tej chwili przekazuje radny są mocno nieświeże. 

Radny A. Kołwzan odpowiedział, że data wpływu do Urzędu to 15 lutego. 

Sekretarz Gminy poinformował, że tak się zdarzyło, że najpierw Prezes wystosowała 

pismo, a później dopiero doszło do kilkakrotnych spotkań z spotkań z Panią Michalak 

i z tego co wie to wszystko idzie w dobrą stronę. 

Radny A. Kołwzan zapytał o konkrety. 
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W. Sawicki powiedziała, że szkoda iż nie ma Burmistrz, bo zna szczegóły, natomiast 

po spotkaniach wszystko idzie w dobrym kierunku. 

Radny A. Kołwzan ponownie zapytał o konkrety. 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że w tej chwili konkrety są takie, że „OREW” zostaje 

tam gdzie do tej pory był, czyli U Państwa Ziętków. Dodał, że radni na pewno 

otrzymają od Burmistrz K. Piotrowskiej propozycje, żeby temu ośrodkowi pomóc. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki zadeklarował, że zwróci się do 

Burmistrz o informacje w tej sprawie, które zostaną umieszczone w Informatorze. 

Sekretarz Gminy W. Sawicki powiedział, że sytuacja jest dynamiczna - Burmistrz już 

kilkakrotnie się spotykała zarówno z p. Michalak jak i p. Prezes i z rozmów wynika, że 

to wszystko zmierza w dobrym kierunku. Dodał, że „OREW” będzie potrzebował 

pomocy i radni też będą proszeni o to żeby ten ośrodek wspomóc, ale dramatyzm 

tego pisma był troszeczkę przedwczesny, ale może tak profilaktycznie żeby zwrócić 

uwagę i żeby zacząć bardziej intensywnie działać. Sekretarz zwrócił uwagę, że 3 lata 

temu, kiedy zapadła decyzja o budowie żłobka, miała miejsce rozmowa na temat 

tego, że za 3 lata Gmina się z budynku wyniesie, padło pytanie czy „OREW” sobie 

poradzi w takiej sytuacji i padła jednoznaczną odpowiedź, że tak. Zauważył, że 

dzisiaj sytuacja się zmieniła, ale to dotyczy głównie kosztów, bo każdy z wie jak 

poszedł w górę gaz, jak poszła energia i oni będą potrzebowali wsparcia, którego 

trzeba będzie udzielić. W. Sawicki powiedział, że z tego co wie to Państwo Ziętkowie 

również są zainteresowani żeby „OREW” u nich został, gdyż mają przygotowane 

salki, wszystko pod potrzeby dzieci i jest też brany wariant B pod uwagę, więc raczej 

zagrożenia, że „OREW”  będzie zamknięty na dzisiaj nie ma. Stwierdził, że wolałby, 

żeby Burmistrz udzieliła radnym odpowiedzi, bo nie uczestniczył w rozmowach  

a informacje posiada tylko z przekazu, że problemu na dzisiaj tak dramatycznego nie 

ma. 

Radny A. Kołwzan stwierdził, że Sekretarz Gminy nie brał udziału w spotkaniach. 

Sekretarz W. Sawicki odpowiedział, że rozmawiał z Burmistrz na ten temat. 

Radny A. Kołwzan zauważył, że Sekretarz wie tak naprawdę tyle co radni. Poprosił 

Przewodniczącego o szczegółowe informacje w tej sprawie na piśmie, bo to co jest  

w tym piśmie to niepokojące sygnały, które docierają również drogą telefoniczną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki zadeklarował, że poprosi Burmistrz  

o informacje i umieści je w informatorze dla radnych. 

Sekretarz Gminy W. Sawicki poprosił, żeby radny nie obrażał kolegów radnych, bo 

już tu dzisiaj wyskoczył z takimi tekstami. Poprosił, żeby radny  

A. Kołwzan innych też nie obrażał, bo nie ma takiej potrzeby. W. Sawicki stwierdził, 

że radny A. Kołwzan wygląda na kulturalnego człowieka, a to jest niegrzeczne  

i wymagało by się od niego najwyższych standardów jako wieloletniego 

samorządowca i Przewodniczącego Rady. 

Radny A. Kołwzan powiedział, że nie za bardzo wie o co Sekretarzowi chodziło. 

Wyjaśnił, że powtórzył tylko to, co można było usłyszeć od osób których nie ma na tej 

sali, dlatego prosi o wyjaśnienia na piśmie na jakim to jest etapie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki zwrócił uwagę, że w informatorze 

wczoraj zostało udostępnione pismo do wiadomości radnych skierowane od 



29 

 

Wielospecjalistycznego Szpitala Wojewódzkiego w Gorzowie Wielkopolskim (pismo 

tanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu). Wyjaśnił, że jest prośba, aby podjąć 

w formie uchwały, decyzji lub dowolnej formy (proponuje apel) do Ministerstwa 

Zdrowia dotyczącego poparcia działań Wielospecjalistycznego Szpitala 

Wojewódzkiego w Gorzowie Wielkopolskim związanych z weryfikacją przyjętego 

przez Ministra Zdrowia „Wojewódzkiego planu transformacji województwa lubuskiego 

na lata 2020-2026”. Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki zaproponował, aby 

radni wyrazili swoją wolę w głosowaniu, która zostanie przekazana do Ministra 

Zdrowia oraz adresata tego pisma.  

Radni nie wnieśli uwag. 

Głosowano w sprawie apelu do Ministra Zdrowia dotyczącego poparcia działań 

Wielospecjalistycznego Szpitala Wojewódzkiego w Gorzowie Wlkp. związanych  

z weryfikacją przyjętego przez Ministra Zdrowia Wojewódzkiego Planu Transformacji 

Województwa Lubuskiego na lata 2022-2026. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Czekajło, Radosław Dolata, Sebastian Dukaczewski, Adam Kołwzan, Łukasz 

Kołwzan, Dariusz Krysa, Damian Matela-Libera, Andrzej Miron, Dariusz 

Paluszkiewicz, Mariusz Suchecki, Tomasz Walczak 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Kozicka 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Pieluszczak-Suchodolska, Sylwia Słomińska, Elżbieta Turostowska 

Rada Miejska w Drezdenku przyjęła apel do Ministra Zdrowia dotyczącego 

poparcia działań Wielospecjalistycznego Szpitala Wojewódzkiego w Gorzowie 

Wlkp. związanych z weryfikacją przyjętego przez Ministra Zdrowia 

Wojewódzkiego Planu Transformacji Województwa Lubuskiego na lata 2022-

2026 (apel stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że o terminie sesji planowej radni 

zostaną poinformowani.  

Radny A. Kołwzan zwrócił uwagę na godziny posiedzeń. W związku z tym, co było 

wczoraj na komisji poprosił, aby komisje nie rozpoczynały się o 15:00, gdyż 

wczorajsza mogła rozpocząć się dopiero o 16:30 ze względu na brak quorum.  

Przewodniczący Rady Miejskiej M. Suchecki zauważył, że głównym aspektem tej 

godziny jest dostępność pracowników, a  poniedziałek to jest ten dzień kiedy 

pracownicy pracują dłużej. Zadeklarował dostosowanie się na próbę chociaż  

o godzinę i okaże się jak to będzie funkcjonowało. 
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Ad. 25 
Zamknięcie obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Drezdenku 

Z uwagi na wyczerpanie wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miejskiej M. Suchecki podziękował wszystkim za udział i LVIII sesję Rady Miejskiej 

uznał  za zakończoną. 

 

Sporządziła:  

Joanna Ambroziak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

/-/ Mariusz Suchecki 


